
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 9. juni 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål AB

Mener ministeren, at vi i dag har et tilstrækkeligt retssikkerhedsmæssigt niveau, som sik-

rer borgerne korrekte og hurtige afgørelser i ankesystemet og den rette godtgørelse, hvis

en borger har haft ekstraudgifter, som følge af de sociale myndigheders lange svarfrister,

forkerte afgørelser eller forsinkelse i at efterleve Ankestyrelsens afgørelser? Mener mini-

steren i den forbindelse, at der er behov for nye retssikkerhedsinstrumenter for at sikre at

kommunerne træffer de rigtige afgørelser, f.eks. en retssikkerhedsfond som foreslået af

Advokatsamfundets i rapporten ” Retssikkerhed for udsatte borgere” (SOU alm. del bilag

275)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF) og Karina Adsbøl

(DF).

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen

formand

1/1

Social- og Indenrigsudvalget 2019-20
SOU Alm.del -  Samrådsspørgsmål AB

Offentligt


